
10-Outlet Power Strip 
with Surge Protection

Installation and Operating Instructions

Thank you for purchasing a NewAge Product!

STOP

ATTENTION: Is your product damaged? 

Need help or spare parts? For fastest service, contact NewAge 
Products at  1-877-306-8930;  or support@newageproducts.com. 
Do not return to the retailer.

IM-PB3.28A-01

Do not expose power strip or power cord to a moist environment. Do not use power strip if 
power cord has frayed, exposed or has damaged wires. Do not cover power strip or power cord 
with carpet, furniture, rugs, newspapers, clothing or any other item. Do not staple or tack power 
strips or power cord.
Visually inspect power strip and cord on a regular basis to ensure that they are not damaged or 
showing sign of degradation. Insert plugs fully into the outlet so that no part of the prongs or 
the plug is exposed.

CAUTION



Scan this QR code with the camera 
on your mobile device to visit the 
NewAge Products Support Hub

www.newageproducts.com/support-hub/

Register your NewAge Products purchase online for quicker 
customer assistance and access to exclusive benefits

Visit www.newageproducts.com/register/

Warranty Claim
For warranty service please contact NewAge Products at 
1-877-306-8930; or support@newageproducts.com
Please review all warranty details below, prior to 
contacting NewAge Products for a claim.
Scan the QR code on the right to access our support page or
visit www.newageproducts.com/contact-us/

PROOF OF PURCHASE IS REQUIRED 
TO OBTAIN WARRANTY SERVICE. 

Please have the following information available 
when you call our customer service team:

• Name, address and telephone number
• Product Name / SKU Number
• A clear, detailed description of the problem
• Proof of purchase including order number

NEWAGE PRODUCTS INC. 
10-OUTLET POWER STRIP  WITH SURGE PROTECTION

MANUFACTURER WARRANTY

ONE YEAR LIMITED WARRANTY
WHAT IS COVERED

When this product is installed, operated and maintained according to the instructions attached to or furnished 
with the product, NewAge Products Inc. will replace the defective product or parts if the part fails as a result of 
defective materials or workmanship for the warranty duration from the purchase date of the product.

1.	 Service calls to correct the installation of any NewAge products or to instruct you how to use or install them.
2.	 Damage resulting from products caused by accident, misuse, abuse, fire, flood, improper installation, acts of 

God, neglect, modification or mishandling.
3.	 Repairs or replacement when your product is used in other than normal, residential use, such as a commercial 

environment, or handled in anyway inconsistent with the installation instructions included with the product.
4.	 Cosmetic damage, including scratches, dings, dents or cracks in paint that do not affect the structural or 

functional capability of the product.
5.	 Surfaces damaged due to improper use of chemicals, and detergents.
6.	 Replacement parts for NewAge products outside Canada and the United States.
7.	 Loss due to theft.
8.	 Damage resulting from use of the product contrary and not in accordance to the instruction manual.
9.	 Any labor costs during the warranty period.

DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES
IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING TO THE EXTENT APPLICABLE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, 
ARE EXCLUDED TO THE EXTENT LEGALLY PERMISSIBLE. ANY IMPLIED WARRANTIES THAT MAY BE IMPOSED BY LAW ARE LIMITED TO ONE YEAR, 
OR THE SHORTEST PERIOD ALLOWED BY LAW. THIS WARRANTY IS LIMITED TO THE ORIGINAL BUYER. Some states and provinces do not allow 
limitations on the duration of implied warranties of merchantability or fitness, so this limitation may not apply to you. This warranty gives you specific 
legal rights, and you also may have other rights that vary from state to state or province to province.

LIMITATION OF REMEDIES; EXCLUSION OF INCIDENTAL AND CONSEQUENTIAL DAMAGES
YOUR SOLE AND EXCLUSIVE REMEDY UNDER THIS LIMITED WARRANTY SHALL BE PRODUCT REPAIR OR REPLACEMENT AT 
OUR DISCRETION AS PROVIDED HEREIN. NEWAGE SHALL NOT BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. 
Some states and provinces do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so these limitations 
and exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you also may have other rights that vary 
from state to state or province to province.

WHAT IS NOT COVERED



Parts Supplied and Spare Parts

Tools Needed

Product Inspection
•	 Check to see all parts are received as per 

the order placed.
•	 Contact NewAge Products  at 1-877-306-

8930;  for any missing parts.
•	 Inspect the products for any damages 

before starting the installation.
•	 Go through the installation instructions 

carefully before starting the installation.

2 x Side Mounting 
Brackets

2 x Back Mounting 
Brackets

2 x Nuts

2 x Washer 2 x Lock washer

Power Drill Marker Phillips Head Screw 
Driver

Spanner

4 x Lag Screw
(M4X70mm)

2 x Carriage bolt

All the parts above are available as a hardware pack spare part.



Wall Installation
Back Mounting 

Pre-dill 3mm holes at the marked locations 
using a power drill. 

Mark the circular hole of two back mounting 
brackets on the wall studs using a marker. 21

Slide the power strip from sides as shown in the 
image below.

Install back mounting brackets onto the wall 
studs using M4X70mm lag screws. 43

Power strip can be mounted to the stud wall using the back mounting brackets. Back mounting brackets lets the 
power bar to adjust left and right.



Slide the side mounting brackets at both ends on the back of the power strip.

Place the power strip on the wall and mark the holes of the side mounting brackets on wall studs.

Power strip can also be mounted to the wall studs using the side mounting brackets. This option fixes the power 
strip in position, not allowing it to slide left and right.

1

2

Wall Installation
Side Mounting (Optional)



Wall Installation

Pre-drill 3mm holes at marked locations using power drill and install the M4X70mm lag screws. Do not fully 
tighten the screws.

Mount the power strip on the lag screws with the support of side mounting brackets. Tighten the lag screws 
using a phillips head screwdriver.

3
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Side Mounting (Optional)



Peg board Mounting

Secure the carriage bolt from back side of the 
peg board using a washer, lock washer and a 
nut.

Fix the two back mounting brackets to the peg 
board using carriage bolts. 21

Slide the power strip onto the brackets as shown in the image below.3

Back mounting brackets are also used to mount the power strip on peg boards. Follow the below instructions to 
install power strip on peg boards. 



Barrette multiprise à 10 prises 
avec protection contre les surcharges

Instructions d'installation et d'utilisation

Nous vous remercions d'avoir fait l'achat d'un produit NewAge!

STOP

ATTENTION: Votre produit est-il endommagé? 

Vous avez besoin d’assistance ou de pièces de rechange? Pour 
un service plus rapide, contactez NewAge Products au 1 877 306-
8930; ou support@newageproducts.com Ne retournez pas ce 
produit au détaillant.

IM-PB3.28A-01

N'exposez pas la fiche ou le cordon d'alimentation à un environnement humide. N'utilisez 
pas de barrette multiprise si le cordon d'alimentation est effiloché, exposé ou si des fils sont 
endommagés. Ne couvrez pas la prise de courant ou le cordon d'alimentation avec un tapis, des 
meubles, des carpettes, des journaux, des vêtements ou tout autre article. N'agrafez pas ou ne 
collez pas les barrettes multiprises ou le cordon d'alimentation.
Inspectez visuellement et régulièrement la barrette multiprise et le cordon d'alimentation pour 
vous assurer qu'ils ne sont pas endommagés ou ne présentent pas de signes de dégradation. 
Insérez complètement les fiches dans la prise de courant de sorte qu'aucune partie des broches 
ou de la fiche ne soit exposée.

ATTENTION



Scannez ce code QR avec l’appareil photo
sur votre appareil mobile pour visiter le

Centre d’assistance des produits NewAge
www.newageproducts.com/support-hub/

Enregistrez votre achat de produits NewAge en ligne pour  
l’assistance aux clients et l’accès à des avantages exclusifs

Visite www.newageproducts.com/register/

Réclamations de garantie
Pour le service de garantie, veuillez contacter NewAge Products au
1-877-306-8930; ou support@newageproducts.com
Veuillez consulter tous les détails de la garantie ci-dessous, avant

contacter NewAge Products pour une réclamation.
Scannez le code QR à droite pour accéder à notre page d’assistance 
ou visite www.newageproducts.com/contact-us/

UNE PREUVE D’ACHAT EST REQUISE

POUR OBTENIR UN SERVICE DE GARANTIE. 

Veuillez disposer des informations suivantes 

lorsque vous appelez notre service clientèle:

• Nom, adresse et numéro de téléphone
• Nom du produit / numéro de SKU
• Une description claire et détaillée du 
problème
• Preuve d’achat avec numéro de commande

NEWAGE PRODUCTS INC. 
BARRETTE MULTIPRISE À 10 PRISES AVEC PROTECTION CONTRE LES 

SURCHARGES GARANTIE DU FABRICANT

GARANTIE LIMITÉE D’UN AN
CE QUI EST COUVERT

Lorsque ce produit est installé, utilisé et entretenu conformément aux instructions jointes ou fournies avec le produit, NewAge Products Inc. 
remplacera le produit ou les pièces défectueux si la pièce tombe en panne en raison de matériaux défectueux ou de fabrication pendant la durée 
de la garantie à partir du date d’achat du produit.

1.	 Les appels de service pour corriger l’installation de tout produit NewAge ou pour vous montrer comment les utiliser ou les 
installer.

2.	 Les dommages résultant de produits causés par un accident, une auvaise utilisation, un abus, un incendie, une inondation, une 
installation incorrecte, un cas de force majeure, une négligence, une modification ou une mauvaise manipulation.

3.	 Les réparations ou le remplacement lorsque votre produit est utilisé pour un usage autre que résidentiel normal, comme un 
milieu commercial, ou portatif d’une manière incohérente avec les instructions d’installation.

4.	 Les dommages cosmétiques, y compris les éraflures, les marques, les entailles ou les fissures dans la peinture qui n’affectent 
pas la capacité fonctionnelle ou structurelle du produit.

5.	 Surfaces endommagées en raison d’une mauvaise utilisation de produits chimiques et de détergents.
6.	 Les pièces de rechange pour des produits NewAge à l’extérieur du Canada et des États-Unis.
7.	 Une perte en raison d’un vol.
8.	 Les dommages résultant d’une utilisation contraire du produit et non conforme au manuel d’instructions.
9.	 Tous les frais de main-d’oeuvre pendant la période de garantie.

EXCLUSION DE GARANTIES IMPLICITES
LES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS, DANS LA MESURE OÙ CELA EST APPLICABLE, LES GARANTIES DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE 
CONFORMITÉ À UN USAGE PARTICULIER, SONT EXCLUES DANS LA LIMITE OÙ LA LOI LE PERMET. TOUTE GARANTIE IMPLICITE QUI POURRAIT 
ÊTRE IMPOSÉE PAR LA LOI DOIT SE LIMITER À UN AN, OU À LA PÉRIODE LA PLUS COURTE PERMISE PAR LA LOI. CETTE GARANTIE EST LIMITÉE 
À L’ACHETEUR ORIGINAL. Certains états et provinces n’autorisent pas les limitations de durée des garanties implicites de qualité marchande ou 
d’adéquation, de sorte que cette limitation peut ne pas s’appliquer à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez 
également avoir d’autres droits qui varient d’un état à l’autre ou d’une province à l’autre.

LIMITATION DES RECOURS; EXCLUSION DES DOMMAGES ACCESSOIRES ET CONSÉCUTIFS
VOTRE SEUL ET EXCLUSIF RECOURS EN VERTU DE CETTE GARANTIE LIMITÉE SERA LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT DU PRODUIT À NOTRE 
DISCRÉTION COMME PRÉVU ICI. NEWAGE NE SERA PAS RESPONSABLE DES DOMMAGES ACCESSOIRES OU INDIRECTS. Certains états et provinces 
n’autorisent pas l’exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs, de sorte que ces limitations et exclusions peuvent ne pas 
s’appliquer à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également avoir d’autres droits qui varient d’un état à l’autre 
ou d’une province à l’autre.

CE QUI N’EST PAS COUVERT



Pièces fournies et pièces de rechange

Outils requis

Inspection du produit
•	 Assurez-vous d’avoir reçu toutes les pièces 

conformément à la commande que vous avez 
passée.

•	 S’il manque des pièces, contactez NewAge 
Products au 1-877-306-8930.

•	 Avant de commencer l’installation, inspectez les 
produits pour y déceler tout dommage.

•	 Lisez attentivement les instructions 
d'installation avant de commencer l’installation.

2 X supports de 
montage latéraux

2 X supports de 
montage arrière

2 X écrous

2 X rondelles 2 X rondelles de 
blocage

Perceuse électrique Marqueurs Tournevis  
cruciforme

Clé

4 x tire-fonds
(M4X70mm)

2 x boulons

Toutes les pièces ci-dessus sont disponibles en tant que pièces de rechange du matériel.



Installation murale
Montage arrière 

Percez des avant-trous de 3 mm aux 
emplacements marqués avec une perceuse 
électrique. 

Marquez le trou circulaire des deux supports de 
montage sur les colombages avec un marqueur. 21

Faites glisser la barrette multiprise par les côtés 
comme illustré dans l'image ci-dessous.

Installez les supports de montage arrière sur les 
colombages avec les tire-fonds M4X70mm. 43

La barrette multiprise peut être montée sur le colombage en utilisant les supports de montage arrière. Les supports 
de montage arrière permettent à la barrette d'alimentation de s'ajuster à gauche et à droite.



Faites glisser les supports de montage latéraux à chaque extrémité à l'arrière de la barrette multiprise.

Placez la barrette multiprise sur le mur et marquez les trous des supports de montage latéraux sur les 
colombages.

La barrette multiprise peut également être montée sur les colombages avec les supports de montage latéraux. Cette 
option permet de fixer la barrette multiprise en position, sans qu'elle puisse glisser à gauche et à droite.

1
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Installation murale
Montage latéral (facultatif)



Installation murale

Percez des avant-trous de 3 mm aux endroits marqués avec une perceuse électrique et installez les tire-
fonds M4X70mm . Ne serrez pas entièrement les vis.

Montez la barrette multiprise sur les tire-fonds avec les supports de montage latéraux. Serrez les tire-fonds 
avec un tournevis cruciforme.

3
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Montage sur un panneau d’accrochage

Fixez le boulon à l'arrière du panneau 
d’accrochage avec une rondelle, une rondelle 
de blocage et un écrou.

Fixez les deux supports de montage arrière au 
panneau d’accrochage avec les boulons. 21

Faites glisser la barrette multiprise sur les supports comme indiqué dans l'image ci-dessous.3

Les supports de montage arrière sont également utilisés pour monter la barrette multiprise sur les panneaux 
d’accrochage. Suivez les instructions ci-dessous pour installer la barrette d'alimentation sur des panneaux 
d’accrochage. 


